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 PROTOKOLL RY 1/2024 
Datum: 2024-01-03 
Plats: Teamsmöte  

     Närvarande: 
(* = beslutande) 

 
 
 
 
 

 
 
                                                  
 
 

Frånvarande: 
                              
                   
Till Officiella meddelanden:  

* 
* 
* 
* 
* 

 
 
  
 
 
 

 

Janne Rydh (JR), Ordförande 
Benny Cronert (BC), Ledamot  
David Lindström (DL), Ledamot 
Theres Thörnevall (TT), Ledamot 
Fredrik Andersson (FA), Ledamot 
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén 
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén 
Lars Jonsson (LJ), SBF 
 
 
 
 
 

§   
 

§ 1   Mötets öppnande 
§ 2 Föregående mötesprotokoll 
§ 3 Fastställande av mötets dagordning 
§ 4 Pågående ärenden 
§ 5 Ekonomi 
§ 6 Landslag 
§ 7 SM 
§ 8 Däck 
§ 9 Teknik 
§ 10 Säkerhet 
§ 11 Dispenser 
§ 12 Öppet Rallyforum 
§ 13 SGA 
§ 14 Rallyregler 
§ 15 Övriga frågor 
§ 16 Nästa möte 
§ 17 Mötets avslutande 
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§ 1 Mötets öppnande  
 Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
§ 2 Föregående mötesprotokoll 
 Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning för mötet fastställdes, egen punkt för säkerhet är adderad på agendan. 
§ 4 Pågående ärenden 

- Ligger under respektive paragraf. 
§ 5 Ekonomi 

- Inget nytt, inväntar godkännande på budget 2024. 
§ 6 Landslag 

- Inget nytt. 
§ 7 SM 

Styrgruppen: 
- Inget nytt att rapportera, arbetet pågår inför första deltävlingen 2024. 

§ 8 Däck 
- Artikel för förtydligande kring dubbdäck kommer publiceras i närtid.  

§ 9 Teknik                                            
- TK återkopplade angående subframe för Mitsubishi, där den mest kontrollerbara 

lösning är att godkänna R4-kit för dessa bilar. 
- Fråga inkommit om vinge till bil i Grp HB, där vingen kommer från ett R5-kit, om 

man måste bygga om den för att täcka ner på sidan. GA tar frågan och utreder.  
- TK ser inget hinder i att godkänna Suzuki MK II växellådor i MK I, JR svarar 

frågande.  
- Frågan från föregående möte om tankbyte på Peugeot 206 grp F är utredd och 

avslutade efter email.  
§ 10 Säkerhet 

- Ett utökat säkerhetsinitiativ är påbörjat inom SBF, för rally kommer både RU och 
SM-styrgruppen vara involverade.  

§ 11 Dispenser 
- Inga nya dispensansökningar har inkommit. 

§ 12 Öppet Rallyforum 
- Översyn av konceptet, för att få ett större utbyte.  

§ 13 SGA   
- Nästa SGA-möte kommer hållas 24/1. 

§ 14 Rallyregler 
- Förslag på reklamreglerna kommer gås igenom individuellt först. 

§ 15 Övriga frågor 
- Hemsidan och FB jobbas på med. 
- JR informerade om att det Nordiska mästerskapet har fått en kalender för 2024, 

två tävlingar på grus och två på asfalt. För Sverige kommer Gästabudstrofén vara 
deltävlingen.    

§ 16 Nästa möte 
- Nästa möte bokat till den 22/1 kl 20:00 

§ 17 Mötets avslutande 
- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:10. 
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Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av:   

 

___________________________________  ___________________________________ 
Fredrik Andersson Janne Rydh 


